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Zápis 

ze setkání rozšířeného kolegia děkana dne 18. února 2019 
 

přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, prof. MgA. Ivo Krobot, doc. Ing. David Strnad, doc. MgA. Hana 

Slavíková, Ph.D., MgA. Ondřej Vodička, prof. PhDr. Václav Cejpek, prof. PhDr. Silva Macková, 

doc. Mgr. Pierre Nadaud, doc. Mgr. Sylva Talpová, prof. PhDr. Veronika Broulíková, doc. Oxana 

Smilková, doc. MgA. Marie Jirásková, Ph.D., doc. Mgr. Hana Halberstadt, doc. MgA. Lukáš Rieger, 

Ph.D., doc. Mgr. Igor Dostálek, MgA. Vladimír Burian, doc. MgA. Marek Horoščák, Ph.D., doc. MgA. 

Michal Zetel, Ph.D., MgA. Vladimír Burian, Mgr. Petr Svozílek, Mgr. Anna Lahodová, Mgr. et Mgr. 

Adéla Dědová, Mgr. Klára Viková; 
 

omluveni: prof. Mgr. Petr Oslzlý, doc. Mgr. Aleš Bergman, Mgr. Petr Štěpán, Mgr. Aleš Záboj, 

Mgr. Jana Glombíčková, doc. MgA. Blanka Chládková, doc. Mgr. Karel Hegner. 
 

 

I. Chod fakulty: 

 informace děkana: 

- děkan představil přítomným nastupující proděkanku doc. Hanu Průchovou, Ph.D.; 

- výhledové personální změny: výpověď podali MgA. Zarodňanská, BcA. Vodáková, 

Ing. Kocáb; vedení školy zahájilo jednání s možnými kandidáty na uvolněná místa; 

- rozpočet JAMU byl schválen AS JAMU; bylo schváleno další 5% navýšení tarifů 

(viz. příloha č.1), příspěvek JAMU na penzijní připojištění zaměstnanců bude zvýšen 

na 300,- Kč, nominální hodnota stravenek bude navýšena na 80,- Kč;  

- děkan připomněl přítomným, že k 25. dni v měsíci je třeba zaslat hodnocení pedagogů 

a přehled absencí pedagogů; dle nové úpravy zákoníku práce bude třeba vykazovat hodiny 

aktivní výuky, dosud platná výjimka v Zákoníku práce pro akademické pracovníky 

od novelizace (1. 7. 2019) přestává platit; v IS bude aktivován nástroj pro osobní rozvrhy, 

které jako jediné budou podléhat kontrole docházky; 

- 4. 3. proběhl výjezd studentů a pedagogů DF do Horáckého divadla Jihlava na inscenaci 

Tisícročná včela – děkan poděkoval prof. Plešákovi za tipy a organizaci výjezdů do divadel; 

děkan rád podpoří další podobné výjezdy studentů a pedagogů 1 x za semestr (i za hranice 

ČR); 

- poplatek za úkony spojené s přijímacím řízením bude navýšen na 800,- Kč / přihláška; 

- úpravy prostor Ateliéru scénografie proběhnou předběžně na podzim 2019, děkan 

nadále jedná s MČ Brno střed o poskytnutí náhradních prostor; 

- J. Karmasín a M. Smutná (ATD), kteří uspěli s tanečním filmem (výsledek workshopu 

ateliérů FD, ATD a Katedry kamery UTB Zlín), byli vybráni na festivaly do Kanady 

a Velké Británie, fakulta podpoří výjezd studentů do Velké Británie; 

- 28. 2. proběhlo setkání Oborové rady; předsedou oborové rady byl jmenován do funkce 

tajemníka doc. Rieger; 

- Průvod k zahájení AR 2019/20 se bude připravovat v termínu 23. - 27. 9., 27. 9. proběhne 

průvod samotný; pdg. vedení: dr. Kratochvílová, dr. Vodičková, Mgr. Bumbálek, 

MgA. Baďura; 

- 29. 4. je naplánována přednáška prof. Sheily McNamme, Ph.D. na téma artistic research; 

děkan pozval všechny přítomné;  

- OP VVV II – projekt bude odevzdán na konci března, technologie, pořizované v projektu, 

jsou vázány z jedné třetiny na akreditaci programu DaV a ze dvou třetin s aktuálními 

potřebami půjčovny a Laboratoře pro práci s médii; 

- OP VVV I – vedení plánuje zabezpečit propagaci DF směrem k veřejnosti i studentům 

z nepřímých nákladů, které fakultní část projektu vygenerovala ; 

- děkan informoval o dění na UR DAMU (6. 3.); 

 informace doc. Slavíkové: 

- RIV – doc. Slavíková požádala přítomné o motivaci kolegů v ateliérech k dodání podkladů, 

týkajících se odborných publikací; připomněla, že je možné zahrnout i odborné workshopy 



 

 

 

 

Divadelní fakulta Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 

 

tel.: 542 591 300  http://difa.jamu.cz e-mail: difa@jamu.cz 

 

a zdůraznila význam využití kategorie „ostatní“ pro budoucí debatu, jak RIV přizpůsobit 

uměleckých školám; deadline 31. 3.; 

- RUV – děkan vysvětlil přítomným princip hodnocení (Z celkového počtu registrovaných 

výkonů je procentuálně určeno množství výkonů v kategorii A. Proto každé dílo, byť je 

umístěno do kategorie D, je pro školu nesmírně důležité.);  

 informace prof. Krobota: 

- v DnO již proběhly všechny premiéry, poslední dvě premiéry:  

Autorské aktovky III (28. 3., Studio Marta) a Antigona (16. 4., Buranteatr); 

- Salón původní tvorby 2019 – prof. Krobot a děkan stručně zhodnotili průběh, děkan 

vyzdvihl grafiku sborníku; rozproudila se debata nad termínem a s ním spojenou 

účastí/neúčastí studentů určitých ročníků; byla vyslovena velká pochvala studentům letošního 

ročníku ČR (Ateliér prof. Kovalčuka) za bezchybnou organizaci;  

- informace o přivítání a průběhu inscenace studentů DAMU Cizinec hledá byt (5. 3., DnO); 

děkan potvrdil velkou spokojenost hostů; 

- prof. Krobot informoval o plánovaném celodenním čtení z díla M. Kundery na fakultě 

dne 1. 4. u příležitosti 90. výročí narození; organizuje Ateliér režie a dramaturgie 

prof. Oslzlého, kdo má zájem se aktivně účastnit, ozve se prof. Krobotovi; 

 informace doc. Strnada: 

- doc. Strnad poprosil přítomné: 

o kontrolu zadání vedoucích kvalifikačních prací a oponentů do IS; 

o informování studentů, aby si doplnili anglické názvy kvalifikačních prací a literaturu; 

o doporučení studentům ČH a MH založit absolventské výkony v IS; 

- informace o novém principu přijímání náhradníků při přijímacím řízení; 

- studijní plány – aktuální plány byly rozeslány, doc. Strnad poprosil přítomné o kontrolu; 

případné změny prosí doc. Strnad nemazat, jen změnit barvu dle instrukcí v e-mailu; 

zbývající studijní plány budou rozeslány co nejdříve; 

 informace tajemníka: 

- připravuje se Výroční zpráva o činnosti DF 2018, tajemník vyzval přítomné k zaslání 

stručných informací o činnosti ateliérů, případně i fotek, které chtějí, aby byly 

zaznamenány ve VZ – do 22. 3.; 

- byla vybrána firma na rekonstrukci elektrické a datové sítě = vybudování páteřní stupačky 

na schodišti; hlavní práce by měly proběhnout v době letních prázdnin; práce v suterénu by 

mohly započít již v průběhu dubna; harmonogram prací by měl být znám během tohoto týdne; 

zájmem fakulty je, v případě bouracích prací před prázdninami, aby probíhaly před výukou; 

tajemník poprosil přítomné o velkou míru tolerance;  

v této souvislosti je nutné hlášení veškerých aktivit, které nejsou známy vedení fakulty, 

s dostatečným předstihem; 

- nové auto již je vybráno bude dodáno v nejbližší době - osmimístná dodávka, bude 

parkována na Astorce 

 

Příští setkání RKD se uskuteční 15. 4. 2019 v 8:30, uč. 106. 

 

 

 

  
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 
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